
Styrelsemöte med Vattenföreningen 11 öar 06.06.2020 

Närvarande:  Torsten Nyman 
 Bengt Rudolfsson 
 Ulf Söderlund 
 Christer Sundin 

Olle Sandlund 

1. Ordföranden, Torsten, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Ulf utsågs 
till protokollförare. 

 

2. Dagordningen godkändes.  
 

3. Föregående protokoll gicks igenom. Uppgången på Kvissla åtgärdades förra 
sommaren enligt styrelsens beslut. Den besvärliga isen i vinter har medfört att 
skyddet måste förbättras. Vi väntar med det till nästa sommar. Protokollet lades till 
handlingarna. 

 

4. Kassören Bengt informerade om att vi har behövt köpa in flera nya servisventiler då 
ovanligt många frusit sönder i vinter och i vår. 

Vattenförbrukningen har hittills i år legat på 0,6 m3 mer per dygn än under samma 
period i fjol. Detta trots att fjolårets förbrukning var ovanligt hög. Styrelsens 
bedömning är att det nu går nästan 2 m3 vatten för mycket per dygn. Bengt 
införskaffar lösa vattenmätare med kopplingar i dimensionerna 40 respektive 50 mm 
så att vi kan effektivisera letandet efter läckage. Den mätare vi har i dag har anslutning 
32 mm.  
  

5. Bengt redogör för att föreningens ekonomi är fortsatt god. 
 

6. Styrelsen beslutar med anledning av den pågående pandemin att skjuta på årets 
årsmöte till nästa år, 2021. Därefter fortsätter vi med årsmöten vartannat år, med 2021 
som utgångspunkt.  

 

7. Årets ”officiella” vattenfest, som var planerad till lördag den 11 juli, ställs in. 
Föreningen har inga invändningar mot att medlemmarna träffas för en spontan fest.    

 

8. Vi beslutade att vattnet ska stängas av den 6 oktober, med en reservation för vädret. 
De som är ute på stugorna vid den tiden får hjälpas åt med avstängningen. 

 

9. A. För att underlätta vattenavstängningen och minska risken för skador på 
anläggningen kommer Torsten, Bengt och Olle S fördela ansvartet för de olika öarna 
mellan sig.  

B. Alla stugägare ansvarar för att röja från sin serviskran fram till huvudledningen så 
att det går att gå upprätt när man inspekterar den ledningssträckan. 

C. Bengt ska be Teds Trädgård och trädfällning att ta bort några träd som blåst ned 
över ledningen på St Helena. 

 

10. Torsten tackade styrelsemedlemmarna för sin medverkan och förklarade mötet 
avslutat.  

 
Vid protokollet   Justerat 
 
 
Ulf Söderlund   Torsten Nyman 


